
Sophia Granswed m.fl. (M) anmäler för (M), (L), (KD), (C) en skrivelse enligt nedan. 

 

Ökad tillgänglighet till simlokaler  
 

För tillfället pågår, eller planeras, omfattande renoveringar för flera av stadens simhallar. Det 

är framför allt kopplat till innerstaden där både Forsgrénska och GIH-badets renoveringar. 

Stängningarna kommer att få konsekvenser för stockholmarnas möjlighet att simma och 

tillgången till simbassänger. Samtidigt så finns det en stor utomhusbassäng på Eriksdalsbadet 

som endast används under några få månader per år och därutöver står helt oanvända som en 

outnyttjad resurs.  

 

I samband med renoveringen av Åkeshov- respektive Vällingby sim- och idrottshall så 

beslutade idrottsnämnden att överdäcka Nälstabadet som, likt Eriksdalsbadet 

utomhusbassäng, endast använders några få månader om året. Överdäckningen har fungerat 

väl då såväl föreningslivet som solbadarna på sommaren är nöjda med lösningen. Det finns 

således anledning att tro att en liknande lösning på Eriksdalsbadet skulle kunna vara ett 

alternativ för att säkra upp stockholmarnas tillgång till bassängtider även under den period då 

flera simhallar i innerstaden stänger för renoveringar samtidigt.  

 

 

Med anledning av detta önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Hur ser idrottsförvaltningen på möjligheten att överdäcka Eriksdalsbadets 

utomhusbassäng under perioden då flera simhallar i innerstaden renoveras?  

 

2. Vilka kostnader bedömer förvaltningen att detta skulle medföra?  

 

3. Vilka fördelar respektive nackdelar ser förvaltningen med förslaget?  
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